
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 6. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 145
Forslag til lov om ændring af lov om randzoner. (Energiafgrøder og offentlig
adgang).
Af fødevareministeren (Mette Gjerskov)

Spørgsmål 108
Hvor mange penge forventer ministeren, at der på årsbasis kommer ind i
ejendomsskat på de ca. 50.000 hektar, som nu udlægges til randzone?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 8. juni 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2011-12
L 145 Spørgsmål 108
Offentligt


